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Цінності. Пріоритети. Свобода. Життя. Боротьба. Підтримка. 

Мабуть кожен із нас вже зовсім по – іншому розуміє ці слова. Та це і не 

слова вже зовсім – у них вкладено так багато сенсу, так багато болі, так багато 

віри. Віри в перемогу та світле майбутнє, в правду та справедливість, якої на 

жаль, немає для «сусіда». Але є для нас – українців, для вільних та мужніх, 

сильних та непереможних. Ми змінили світ, світ, який був до нас, вже не буде 

таким, як раніше.  

Ми об’єднали світ, фактично, без угод та підписів – ми заручились 

підтримкою від партнерів, зокрема, від Європейського Союзу. Та річ не 

виключно в коштах чи озброєнні (беззаперечно, це теж важливо – це дає 

можливість відчісі ворога), війна проти України підкреслила вагу та значення 

спільних цінностей для всієї Європи. І тому Європа, як ніколи, відіграє 

надзвичайно важливу роль у цій війні. Безглузда війна, яку розв’язали проти 

України породила абсолютно нову реальність, в якій Європейський Союз 

усвідомив свою фундаментальну геополітичну вагу, тому я можу зазначити, що 

війна в Україні стала ознакою народження нової геополітичної Європи.  

Це був той самий момент, коли ми, українці, стали новою реальністю для 

Європи, для Америки, для всього світу, ми стали викликом сьогодення – 

непередбачуваним та потужним, але ми стали і приводом гордості, прикладом 

нездоланності та боротьби за своє, рідне.  

Ми рухались до проєвропейської демократії вже кілька десятків років, ми 

прагнули бути частиною ЄС, проте зараз ми не просто довели це прагнення, ми 

відчуваємо фундаментально важливу для нас «віддачу» від Союзу. Ми 

розуміємо його силу та міць та готовність бути для нас гарантом демократії та 

цінностей, що наразі, на жаль, порушені для нас. Але – це не перешкода, це 
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виключно мотивація та прагнення до змін, до розбудови та життя. І я більш, ніж 

впевнена, що Європейський Союз гідно та чесно стане на варті нашої 

демократичної розбудови, а ми – натомість, станемо вже гарантом для всього 

світу та Європи, зокрема. Адже світ знає про Україну, а ми знаємо те, що світ 

здатен подолати несправедливість та зло, потрібно лиш діяти! 

Те, що відбувається сьогодні – не ламає нас, українців, воно лиш вкотре 

доводить те, що Україна – це держава, яку не побороти ніколи, це та країна, яка 

вже вкотре довела, що люди, їх сила, їх мужність, їх віра та патріотизм здатні 

подолати найкривавіші виклики, найстрашніші втрати та жити… 

Жити далі – заради майбутнього наших дітей та розбудови демократії у 

світі. Але. Завжди пам’ятаючи про таких гідних та відданих партнерів, як ЄС, 

та про те, якими силами та втратами довелось здобути її – ПЕРЕМОГУ! А ми її 

обов’язково здобудемо! 


